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Solectwo Mate Gacno, dnia 14 wrzesnia 2017 r. 

Wojt Gminy Cekcyn 

WNIOSEK 

Na podstawie art. 5 ust. 1-4 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu soleckim 
(Dz.U. z 2014 r. poz. 301 z pozn. zm.) oraz uchwaly Nr 7/2017 zebrania wiejskiego 
soiectwa Male Gacno z dnia 14 wrzesnia 2017 r. wnosz? 
o realizacjq; przedsi^wzi^cia/przedsi^vvzi^c' polegaj^cego/ych na: 

1. prz>'gotowanie projekt budovvy drog gminych w kierunku Szklanej Huty i ..Majdanow" -
szacunkowy koszt okoio 11.000,00 zl 

2. dzialalnosc swietlicy wiejskiej - szacunkowy koszt okolo 1.500,00 zl 

3. dzialalnosc Kola Gospodyn Wiejskich - szacunkowy koszt okolo 1.000,00 zl 

4. promocja sotectw^f - szacunkowy koszt okolo 2.500.00 zl 

5. utrzymanie terenow zielonych - szacunkowy koszt okolo 700,00 z\ 

6. wykonanie instalacji CO do pomieszczeh po bylym sklepie spozywczym - szacunkowy 
koszt okolo 2.000,00 zl 

7. dzialalnosc Ochotniczej Strazy Pozamej - szacunkowy koszt okolo 2.887,11 zl 

Razem szacowane koszty realizacji wniosku: 21.587.11 zl^. 
Uzasadnieniem realizacji przedsi^wzi^cia/przedsi^wzi^cjest^ 

Ad. 1 Gminna droga prowadz^ca w kierunku Szklanej Huty jest drog^ bardzo wazn^ 
dla naszych mieszkancow. gdyz l^czy wies Male Gacno ze Szklanq Hut^ oraz lesniczowk^. 
Droga ta jest gruntowa i w zwi^zku z oddzialywaniem niekorzystnych warunkow 
atmosferycznych oraz duzej intensywnosci ruchu (w tym ci^zkiego sprz^tu lesnego 
i rolniczego) stan jej pogarsza si^ (pomimo czestego rownania) i budzi duze niezadowolenie 
' Wniosek moze dotyczyc wiecej niz jednego przedsi^wzi^cia, jednakze t^czny ich koszt musi miescic si? w kwocie 

funduszu. 
- Nie wiecej niz kwota przypadajaca sotectwu na dany rok. 

W szczegolnosci winny to bye argumenty o zwi^zku przedsi^wzi^eia z zadaniami wtas'nymi gminy, zgodne ze 
strategia rozwoju gminy oraz wymogiem poprawy warunkow zycia mieszkancow. 
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mieszkancow. Uczestnikami tej drogi ŝ  rowniez pracownicy firmy Delta ze Zdrojow oraz 
pracownicy zakladu uslug lesnych. Ze wzgl^du na powyzsze wskazane by bylo wykonanie 
w/w drogi w technologii asfaltowej. Natomiast droga gminna prowadz^ca w kierunku 
Majdanow pol^czylaby odcinek od osrodka rehabilitacji Neuron do drogi powiatowej. 
Droga ta jest cz^sto uzytkowana przez mieszkancow oraz pensjonariuszy osrodka Neuron. 
Podobnie jak powyzsza droga. rowniez i ta jest drog^ gruntow^ i w^maga cz^stej naprawy. 
Budowa w/w drog pozwoli zwi^kszyc bezpieczenstwo na tych drogach jak rowniez poprawi 
wizerunek soiectwa. Poprawi si? rowniez komfort jazdy. Dlatego pragniemy przeznaczyc 
znaczn^ cz^sc srodkow z flinduszu soleckiego na wykonanie projektow budowy w/w drog. 

Ad. 2 Swietlica wiejska oprocz miejsca dla dzieci i mlodziezy, gdzie mog^ sp^dzac czas 
wolny rozwijaj^c swoje zainteresowania i pasje, jest rowniez miejscem spotkan 
mieszkancow soiectwa. Dlatego tak waznym przedsi^wzi^ciem dla naszej spotecznosci jest 
organizowanie uroczystosci (dzien dziecka. bal przebierahcow itp.) i urozmaicanie zaj^c 
swietlicowych. Pragniemy rowniez zorganizowac wyjazd na basen dla dzieci i mlodziezy. 
Wyjazd ma na celu wyrownanie szans dzieci ze wsi w dost^pie do uniwersalnych dobr 
kultury oraz zapewnienie dost^pu do poza formalnej edukacji. 

Ad. 3 Dzialalnosc Kola Gospodyn Wiejskich jest bardzo waznym elementem naszego 
soiectwa. Panic dzialaj^ce w KGW w duzym stopniu pomagajg w trakcie roznych inicjatyw 
organizowanych w naszym solectwie (np. festyny, zabawy sylwestrowe. konkursj' 
ekologiczne itp.). W zwi^zku z powyzszym zasadne byloby doposazenie w/w KG\\
w niezb^dny sprz^t AGD. ktory pozwoli jeszcze bardziej zaangazowac si? cztonkiniom kola 
w organizacj? wydarzeh kulturalnych i spolecznych w naszym solectwie. 

Ad.4 Promocja sotectwa zwi^zana jest z organizacj^ w sezonie letnim imprezy plenerowej 
(festynu) dla mieszkancow oraz gosci. W/w dzialania maja na celu promowanie naszej 
miejscowosci oraz calego soiectwa wsrod gosci odwiedzaj^cych nasz^ gmin?. 

Ad.5 Pragniemy dbac o tereny zielone (place gminne - boisko i przylegty plac na festyny, 
teren wokol obeliska. teren przy przystanku PKS), aby poprawie wizerunek i estetyke 
naszego soiectwa. Maj^c kosiark? oraz podkaszark? w solectwie cz?sc prac mozemy 
wykonac we wlasnym zakresie angazuj^c mieszkancow soiectwa. Wnioskowana kwota 
przeznaczona ma zostac na materialy eksploatacyjne (paliwo,zylka itp.) do w/w sprz?tu 
oraz ewentualne naprawy. 

Ad. 6 W zwi^zku z zakonczeniem dzialalnosci gospodarczej (sklep) w budynku gminnym 
pragniemy przeznaczyc powyzsze pomieszczenia pod dzialalnosc Ochotniczej Strazy 
Pozamej w Malym Gacnie. Dlatego zasadnym jest vvyremontowanie tych pomieszczen 
w tym podl^czenie nowej instalacji centralnego ogrzewania. Dotychczas w/w 
pomieszczenia ogrzewane byty piecem kaflowym ktory jednak jest juz w duzym stopniu 
weeksploatowany. Docelowo powyzsze pomieszczenia stanovvic maj^ Remiz? Strazackcj 
z miejscem na woz strazacki oraz sprz?t. 

Ad. 7 W zwi^zku z intensywnym rozwojem naszej jednostki Ochotniczej Strazy Pozamej 
chcemy doposazyc nasz^ jednostk? w niezb?dne mundur}' dla naszych druhow. Pozwoli 
to na rozwoj oraz mozliwosc brania udzialu w akcjach gasniczych i ratunkowych 
oraz godne reprezentowanie naszego soiectwa podczas zawodow strazackich. 



Soltys sotectwa 
Zal^czniki: 
1. Uchwala zebrania wiejskiego z dnia 14 wrzesnia 2017 r. 
2. Protokol zebrania wiejskiego 
3. Lista obecnosci 
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UchwaJa Nr 7/2017 
Zebrania Wiejskiego Sotectwa Male Gacno 

z 14 wrzesnia 2017 r. 

IV sprawie uchwalenia wniosku o przyznanie srodkow z funduszu soteckiego. 

Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 21 lutego 2014 n o funduszu soleckim 
(Dz.U. z 2014 n, poz. 301 z pozn. zm.) oraz § 14 ust. 2 pkt. 7 Statutu Sotectwa Mate Gacno 
przyj^tego Ucliwat^ Nr XII/99/11 Rady Gminy w Cekcynie w dniu 28 grudnia 2011 r. -
Zebranie Wiejskie Sotectwa Mate Gacno postanawia co nast^puje: 

Uctiwala si^ wniosek o przyznanie srodkow z funduszu soteckiego, wyodrebnionego 
w budzecie na rok 2018, na realizacji zadan stuz^cycti poprawie warunkow zycia 
mieszkancow - stanowi^cy zat^cznik do niniejszej uchwaty. 

Zobowi^zuje si^ Sottysa Sotectwa Mate Gacno do przedtozenia niniejszej uctiwaty 
Wojtowi Gminy w terminie do 30 wrzesnia 2017 r. 

§ 1 

§ 2 

§ 3 

Uctiwata wchodzi w zycie z dniem podj^cia. 

Przewodnicz^cy Zebrania 



PROTOKOL 

z Zebrania Wiejskiego Sotectwa Mate Gacno 

z dnia 14 wrzesnia 2017 r. 

Zebranie rozpocz^to si^ o godz. 19°° w swietlicy wiejskiej w Matym Gacnie 
W zebraniu udziat wzi^to 20 mieszkancow, w tym 20 osob uprawnionych (wg danych uzyskanych z 
ewidencji ludnosci). 
Zgodnie z Hst̂  osob uj^tych w rejestrze wyborcow w sotectwie Mate Gacno uprawnionych do 
glosowania jest 312 osoby/osob*. 
Zebranie odbyto si^ w picrwgzym torminia - drugim terminie * zgodnie z § 16 Statutu Soiectwa. 
Zebranie zwolane zostalo przez Soltysa, zgodnie ze Statutem Soiectwa. 
(*niepotrzebne skreslic) 

^ Porzqdek obrad: 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie jego prawomocnosci oraz przyj^cie porzqdku obrad 
i wybor protokolanta (sekretarza). 

2. Informacja Soltysa o wysokosci srodkow przypadajqcych na solectwo w roku budzetowym 
2018 (zgodnie z informacjq przekazan^ przez Wojta Gminy). 

3. Zglaszanie propozycji przedsi^wzi^c. 
4. Dyskusja nad zgloszonymi propozycjami przedsi^wzi^c. , 
5. Podj^cie uchwaly w sprawie wniosku o przyznanie srodkow z funduszu soleckiego 

w roku budzetowym 2018. 
6. Zamkni^cie zebrania. 

^ A d l . - — 

Na protokolanta obrad wybrano: Krzysztof Bona, ktory wyrazil zgod^ na pelnienie niniejszej 
funkcji. 
Ad 2. 

Soltys poinformowal, ze zgodnie z informacjq z 19 lipca 2017.r. wysokosc srodkow na solectwo 
w roku budzetowym 2018 wynosi: 21.587,11 zl 

Ad 3. 

Zgodnie z art. 5 ust. 2 ustawy o funduszu soleckim „Wniosek danego soiectwa uchwala zebranie 
wiejskie z inicjatjmy „sottysa, rady soteckiej lub co najmniej 15 petnoletnich mieszkancow 

soiectwa". ' * -
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Nast^puĵ ce propozycje uj^te we wniosku: 
Lp. Inicjator wniosku 

/nalezy wskazac: 
soltys lub rada 

solecka 
lub CO najmniej 15 

petnoletnich 
mieszkancow/ 

Przedsi^wzi^cia / zadania uj^te we wniosku 
wraz z informacjq kto b^dzie realizowal 

poszczegolne przedsi^wzi^cia 

Kwota [zt] 

Sottys 

1. poprawa stanu drog gminnych (Szklana 

Huta, Majdany) - przygotowanie projektu 

11.000 zl 
Sottys 

2. dziatalnosc swietlicy wiejskiej 1.500 zl 

Sottys 

3. dziatalnosc Kota Gospodyn Wiejskich 1.000 zl 

Sottys 

4. promocja soiectwa 2.500 zl 

Sottys 

5. utrzymanie terenow zielonych 700 zl 

Sottys 

6. wykonanie instalacji CO w pomieszczeniach 

po bytym sklepie spozywczym 

2.000 zl 

Sottys 

T.doposazenie Ochotniczej Strazy Pozarnej 2.887,11 zl 

Sottys 

Iqcznie: 21.587,11 zt 

Wniosek poddano glosowaniu: 
• za wnioskiem 20 glosow 
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przeciw wnioskowi 0 glosow 
wstrzymujqcych si^ od glosu 0 glosow 

Ad 4. W wyniku dyskusji nad zgloszonymi propozycjami wnioskow dotycz^cych przedsi^wzi^c 
planowanych do realizacji na obszarze soiectwa w ramach srodkow funduszu soleckiego w roku 
budzetowym 2018 przyj^to, iz pod glosowanie poddany zostanie wniosek b^d^cy inicjatywq 
SOtTYSA/ RADY SOLECKIEI/CO NAJMNIEI 15 PELNOLETNICH MIESZKANCOW SOLECTWA* 
Lqcznie na realizacji przedsi^wzi^c z funduszu soleckiego w roku budzetowym 2018 
przeznaczono 21.587,11 zt. 

NastQpnie przewodnicz^cy Zebrania odczytal i poddal pod glosowanie jawne tresc uchwaly 
w sprawie wniosku o przyznanie srodkow z funduszu soleckiego w roku budzetowym 2018. 
Wyniki glosowania: 

• za przyj^ciem uchwaly 20 glosow, 
• przeciw przyj^ciu uchwaly 0 glosy 
• wstrzymuj^cych si^ od glosu 0 glos 

W zwi^zku z powyzszym uchwala poddana pod ww. glosowanie zostala*/nic zostala* podj^ta 
(*niepotrzebne skreslic]. 

Uwagi:brak uwag 
Na tym zebranie zakonczono i protokol podpisano. 

Protokol sporz^dzil/a: Przewodnicz^cy zebrania: 

Ad 5. 

Hubert Hoppe 


